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Κύριε Υπουργέ, 

 
Ο χώρος της εξάρτησης εξαπλώνεται ταχύτατα σε ηλικιακές και κοινωνικές ομάδες, με τρόπο 

που προβληματίζει το σύνολο της εκπαιδευτικής κοινότητας, παιδιά, γονείς και διδασκάλους. 

 
Ήδη η Κυβέρνηση, αν αρκεστούμε στις μέχρι σήμερα διαρροές, σχεδιάζει με όλως 

απαράδεκτο και αναίτιο τρόπο την ιατρικοποίηση της απεξάρτησης και τη δημιουργία ενός 

Ενιαίου Φορέα Εξαρτήσεων και την ενοποίηση του ΚΕΘΕΑ, με φορείς χορήγησης 

φαρμακευτικών υποκατάστατων, όπως ο ΟΚΑΝΑ. Με τον τρόπο αυτό, απομακρύνεται 

ουσιαστικά η οικειοθελής προσβασιμότητα στον ΚΕΘΕΑ, ενώ το μόνο που θα επιτευχθεί είναι 

μια διοικητική ένωση ανόμοιων Υπηρεσιών, με αμφίβολα αποτελέσματα στο χώρο της 

πρόληψης και της επανένταξης. 

 
Να τονισθεί συγκεκριμένα ότι ο ρόλος και η προσέγγιση του ΚΕΘΕΑ δεν είναι και οφείλει να 

μην είναι όμοια με τις μεθόδους που χρησιμοποιούνται για την θεραπεία εξαρτήσεων σε  

οπιούχα ναρκωτικά. Άλλωστε, θα πρέπει να επισημανθεί και το ότι στον ΚΕΘΕΑ Αριάδνη 

περίπου το 50% των περιπτώσεων εξαρτήσεων δεν αφορούν σε παράνομες εξαρτήσεις, 

αλλά και σε αλκοόλ και «νόμιμες» (όπως καταχρηστικά χρησιμοποιείται ο όρος για το 

διαχωρισμό) εξαρτήσεις (τζόγος, διαδίκτυο, πορνογραφικό υλικό). 

 
Το τελευταίο χρονικό διάστημα, σύμφωνα με πληροφορίες του ΚΕΘΕΑ Αριάδνη, έχουν 

αυξηθεί τα αιτήματα φορέων των σχολείων της πόλης του Ηρακλείου για ουσιαστική στήριξη 

της σχολικής κοινότητας στον τομέα της πρόληψης των ως άνω εξαρτήσεων, ενώ τα στοιχεία 

που διαθέτει ο ΚΕΘΕΑ Αριάδνη φανερώνουν σπουδαία αύξηση του ποσοστού πολυχρηστών 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

485

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/12/2023

Ώρα κατάθεσης:

21:50'



2  

και πολυεξαρτήσεων σε «νόμιμες» εξαρτήσεις, αλλά και σε παράνομες εξαρτήσεις, με την 

ταυτόχρονη εμφάνιση νέων ναρκωτικών ουσιών σε ολοένα και μικρότερες ηλικιακές ομάδες. 

 

 
Για τους λόγους αυτούς, 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ : 

 
1. Θα προχωρήσετε στην συνεργασία του ΚΕΘΕΑ Αριάδνη με τις σχολικές κοινότητες; 

2. Θα υλοποιήσετε άμεσα το αίτημα των σχολικών κοινοτήτων με την εφαρμογή τακτικών 

προγραμμάτων πρόληψης για εκπαιδευτικές κοινότητες σε Δημοτικά, Γυμνάσια και 

Λύκεια στο Νομό Ηρακλείου, καθώς και στα Ειδικά Σχολεία, τα Νυχτερινά Σχολεία και 

τα Σχολεία Δεύτερης Ευκαιρίας εξασφαλίζοντας όπου χρειαστεί τη συγχρηματοδότηση  

από το Ευρωπαϊκό Κοινωνικό Ταμείο; 

 

 
Η Βουλευτής 

Ελένη Βατσινά 


	ΠΑΣΟΚ ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ
	Αθήνα, 4 Δεκεμβρίου 2023
	Ερωτάσθε κ. Υπουργέ :
	Η Βουλευτής Ελένη Βατσινά



